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Huvudstyrelsen 
Styrelsen har under 2024 fokuserat på att hålla i gång och sätta verksamheten, vi har jobbat med 

grunderna, fokuserat på tillökning i våra ungdomslag och säkerställt ekonomin. Ekonomin är god och i 

bokslutet för 2024 finns ett positivt resultat på + 59 tkr. Vi har under verksamhetsåret haft 16 

styrelsemöten samt möten med våra samverkanspartners Henån-Gilleby (herrlaget) och Orust FC 

(damlaget). En stor fråga för styrelsen under året har varit kring uppflyttning av tjejlagen till Orust FC. 

På särskilt ett medlemsmöte i juni fokuserade vi på verksamhetsplanering för året tillsammans med 

alla sektionerna, samt tog ett beslut om att ändra stadgarna att förlägga årsmötet till kalendermånaden 

mars, ett förslag som även var uppe på årsmötet den 28 april.  

Det har varit mycket aktivitet på Hällevi och i Henåns IF under året, den största händelsen under året 

var de två landskapsmatcherna F18 från Sverige, Norge och Island i juli månad. Jag vill tacka alla som 

var med och hjälpte till under dessa dagar, särskilt den dagen som regnet öste ner och planen var 

översvämmad men tack vare många frivilliga så kunde matchen ändå starta. 

Damer, herrar och ungdomslag har spelat åtskilliga matcher i diverse serier, sammandrag och 

träningsmatcher. Det har också varit ett träningsintensivt år där nästan alla klubbens aktiva har samsats 

om planerna och resurserna. Vårt mål är att alla skall kunna och få spela fotboll men också aktivera 

sig. Därför svävar vi ibland ut anlägger isbana till exempel vilket var mycket uppskattat.  

Bingon kom i gång under hösten och verksamheten var i gång under tre månader. I november gjorde vi 

en enkät till våra besökare på bingo. 90% svarade på enkäten och vi fick en bra utvärdering men också 

tips på förbättringar.  

Under 2024 har vi också kämpat med att hitta och engagera personer i föreningen. Vi har saknat en hel 

del personer och engagemang för att få till allt vi skulle vilja göra.  

Styrelsen vill rikta ett stort och varmt tack till alla som hjälper till i föreningen – i stort och smått! 

 

Med vänlig hälsning Styrelsen HIF  

genom Eva Magnusson ordförande 
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Styrelsen  

Ordförande: vakant (1/1 – 26/4) Eva Magnusson (från 27/4)  

Kassör: Almedina Secic  

Sekreterare: Malin Samuelsson  

Ledamot: Matilda Orraryd  

Ledamot: Mikael Hansson 

Ledamot: Lennart Söderström  

Ledamot: Mats Ohlsson  

Suppleant: Anders Gunnarsson  

Suppleant: Lina Glaas 

 

Anläggningssektionen  

Markus Holm (sammankallande) 

Lennart Söderström  

Andreas Lidberg  

Bengt Grimhed  

Jörgen Gustavsson  

Jan-Erik Johansson 

Stefan Ljungberg  

Jan Samuelsson 

 

Ungdomssektionen  

Marie Söderström (sammankallande)  

Mikael Hansson 

 

Bingosektionen  

Jonas Hultén (sammankallande) 

Dan Karlsson  

Ann-Christin Holm 

Eva Magnusson 

 

Damsektionen Orust FC  

Björn Persson (sammankallande)  

Matilda Orraryd 

 

Herrsektionen Henån-Gilleby  

Jan Hallberg (sammankallande)  

Gunnar Karlsson 
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Sponsorsektionen  

Tommy Johansson (sammankallande)  

Josefine Abenius  

Mats Ohlsson  

Lennart Söderström  

Lina Glaas  

Sarah Lindberg 

 

Kiosksgruppen 

Mathilda Orraryd (sammankallande)  

Linda Emerfält  

Marie Barkman  

Magnus Barkman  

 

Uthyrningsgruppen  

Malin Samuelsson (sammankallande) 

Caroline Klövheden  

Malin Johansson  

 

Valberedning  

Caroline Ohlsson (sammankallande)  

Lisa Olsson  

Victor Dahlgren 

 

Droginformatör  

Gunnar Karlsson 

 

Seniorledare:  

Ledare Dam/Orust FC  Peter Hellström 

Peter Larsson 

  

Ledare Herr Henån/Gilleby Lennart Göransson  

Dan Ljung  

Joakim Bergqvist  

Hans Falk  

 

Ledare Herr div. 6  Niklas Carlsson 
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Ungdomsledare:  

 

P 09–10 M/H/G  Claes Nilsson  

Marcus Sauer  

Johannes Jansson  

Fredrik Årman  

 

P 11–12   Alfons Lindén  

Tomas Hilmersson  

Patrik Victor  

 

F 11–12   Mats Ohlsson  

Peter Hansson  

 

F 13   Thomas Pitura  

Mikael Hansson 

 

 

P 13- 14-15   Stefan Ljungberg  

 

F 14–15   Joakim Jangeberg  

 

F 16–17   Anna Hasselberg 

Henrik Alexandersson 

Lennart Söderström  

 

P 16–17   Preben af Ekenstam,  

Niklas Andersson  

Emma Ljungberg 

 

F/P 2018–19    Alexander Erlandsson 

   Matilda Orraryd  

   Daniel Eriksson  

 

 

Antal medlemmar  234 medlemmar total fördelade enligt nedan:  

77 tjejer under 25 år  

66 pojkar under 25 år  

41 kvinnor över 26 år  

45 män över 26 år  

5 stödmedlemmar  

Jubilarer 2024 

 
Marcus Sauer 15 år 

Jan Hallberg 10 år 

Claes Nilsson 10 år 

Mats Ohlsson 10 år 

Alfons Lindén 5 år 

Stefan Ljungberg 5 år 
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Ungdomslag 
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Bollskoj 2018/19 

Under 2025 startades det upp med en ny grupp, födda 2018/2019. Vid ett flertal tisdagar kom många 

barn och lekte fotboll. 

  

 

Ledare: Alexander Erlandsson, Matilda Orraryd. Daniel Eriksson 
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      Flickor födda 2016/17 

Säsongen 2024 spelade vi får första säsong med sammandrag i spelformen 5 mot 5. Jag (Lennart 

Söderström) startade året som ledare med Anna och under våren anslöt även Henrik Alexandersson. 

Inför höstsäsongen tackade Anna för sig. 

Vi spelade totalt 5 sammandrag med glada barn.                                                                                              

Ett sammandrag arrangerade vi på Hällevi. Detta år var även första året tjejerna deltog i vårt KM. 

Även under detta år har två av flickorna som är födda -16 hjälpt F-14/15 när det behövts på deras 

matcher. Samtidigt som vi fick låna in några tjejer födda -15 under året då vi satsade på att anmäla två 

lag till några av sammandragen. Vi har varit stabil grupp på träningarna med ett högt närvarosnitt. 

Gruppen växte under våren till 20st tjejer med det droppade av 2st på slutet av hösten. Tjejerna är 

jämnt fördelade mellan barn födda -16 och -17. Vi har haft ett bra samarbete med pojkarna födda -

16/17 men även tjejerna i den äldre årgången -15. 

Sammanfattningsvis så var det ett lärorikt år och roligt år! 

Bilden är tagen på ett av lagen som deltog på Ödsmåls sammandrag. 

Övre raden: Felicia Pitura, Lilly-Lo Nilsson:                                                                           

Mellanraden: Leia Ekholm, Emma Gunnarsson, Tuva Magnusson, Lennart Söderström, Mellie 

Gisslén, Ebba Andersson, Sallie Söderström,                                                                                               

Nedre raden: Anna Westbom,                                                                                                            

Övriga deltagare: Linn Bane, Miranda Lundgren, Elvira Jangeberg, Elina Efraimsson. Smilla 

Pettersson, Iris Weberitsch, Vilma Rindebäck, Akon Amol Mam, Alice Antonsson, Alice Hasselberg, 

Estelle Abenius, 

Ledare: Lennart Söderström, Anna Hasselberg och Henrik Alexandersson                        

Lagföräldrar: Amanda Rydén och Pernilla Andersson 
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      Pojkar födda 2016/17 

2024 var den första säsongen efter att vi delade upp killar/tjejer och även den första för Preben och 

Niklas som lagledare. 

Vi tränade en gång/vecka med några extra träningar inför sammandrag. Vi var anmälda i en 5 mot 5 

serie där vi deltog i 5 stycken sammandrag under säsongen med en bra utveckling på spelet. Vi fick in 

några nya killar under säsongen och var som mest 19 stycken under en träning. Vi har haft ett snitt på 

12 aktiva /träning och 11 aktiva med på sammandragen. 

2025 är vi anmälda till 5 mot 5 spel och kommer troligtvis utöka till 2 träningar/vecka. 

Känns som en stabil grupp och ser fram emot en ny säsong! 

Ledare: Preben af Ekenstam, Niklas Andersson & Emma Ljungberg 
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Flickor födda 2014/15 

Vi deltog i Vallacupen i slutet av januari, där vi spelade 3-mot-3 enligt futsal reglerna. I mitten/slutet 

av april så bjöd vi in Torp GOIF för att spela en träningsmatch på konstgräsplanen vid Henåns Skola, 

mest för att få en match före seriespelet drog i gång. 

Vi deltog i seriespel 7mot7, något som var nytt för oss. Vi har haft en något för liten trupp till antalet 

för att kunna ställa upp med tillräckligt antal spelare till varje omgång. Som tur är har jag haft ett gott 

samarbete med både Lennart (ledare F 16/17) samt Thomas (ledare F-13) då jag behövt låna spelare 

till i stort sett varje omgång i serien. Vi har en härlig grupp, där kärntruppen har spelat tillsammans 

under flera år. Det har tillkommit någon/några under perioder där sedan en del faller ifrån igen. Vi 

består utav 8 spelare som spelar kontinuerligt. 

Vi har haft en god utveckling, där vi hade lite svårare under våren i och med att det var vår första 

säsong med 7mot7 spel, för att senare under höstsäsongen gå obesegrade. Det syns stor skillnad på alla 

spelare, där dom tar små kliv hela tiden och blir bättre och bättre, något som är väldigt roligt för mig 

som står vid sidlinjen och manar på. 

Till säsongen som kommer 2025 så hoppas jag att vi kan ta nästa kliv och utveckla vårt spel på den 

sista tredjedelen utav planen och få lite fler målchanser. 

Tränare Joakim Jangeberg  
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             Pojkar födda 2013/14/15  

 

Säsongen startade med runt 20 pojkar som tränade och laget spelade under säsongen två cuper 

(Myckleby och Färgelanda Cup) samt spelade seriespel 7 mot 7. 

  

Längre fram på säsongen minskade antalet pojkar i laget och på slutet av säsongen bestämdes att laget 

skulle upphöra. 

  

Ledare: Stefan Ljungberg 
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Flickor födda 2013 

Andra året med spel 7 vs 7 och tjejerna blir bara klokare och klokare på planen. Bollkontrollen, 

rörelsemönstret och spelförståelsen utvecklas alltmer och det är riktigt roligt att se tjejerna lira boll. Vi 

inledde säsongen med träning den 3 mars och gjorde årets sista träning den 15 december. Däremellan 

hann vi avverka 71 träningspass och det är glädjande att se en medelnärvaro på 64%. Under året 

utökades vi dessutom till 18 spelare vilket drar ner närvarosnittet. Faktum är att 15 av 18 tjejer har mer 

än 50% närvaro vilket är jättekul att se! Förutom seriespel deltog vi i två försäsongscuper, en 

avslutningscup samt en sommarcup. Då vi växt till antalet anmälde vi två lag till sommarcupen och till 

seriespelet kallade vi max 13 spelare. De som stod över kunde i stället få matchträning med våra yngre 

tjejer F14/15 vilket var givande. Vi roterade på ett sådant sätt att alla skulle få så lika speltid som 

möjligt. Sammanhållningen är stark i gruppen och det var nästan allihop som deltog när vi åkte på två 

damlandskamper på Ullevi, spelade föräldramatch som avslutning på seriesäsongen eller när det 

arrangerades ungdomslandskamper på Hällevi och vi var fanbärare och bollfior. Sex av tjejerna 

genomförde dessutom domarutbildning och fick döma sina första matcher när våra yngsta flickor i 

föreningen spelade sammandrag. En viktig del av spelarutbildningen att få sätta sig in i en domares 

situation.                                                                                                                                                  

Precis som 2023 klev vi upp från två till tre träningspass under hösten och vintern efter att serien var 

avklarad. För att få lite mer variation i träningen bjöd vi in andra föreningar som fick hålla i en träning, 

text Orust Innebandyklubb. Ett lyckat test tyckte vi ledare medan tjejerna nog trots allt föredrar 

fotboll. 

Avslutningen på 2024 kröntes med beskedet att Gothia Cup väntar sommaren 2025. Så räkna med ett 

laddat F13-gäng även kommande år. 

 

Översta raden fr.v: Naya Makhzoum, Ellen Glaas Mjösén, Lexie Abenius, Julia Hallberg, Malva 

Hansson, Molly Bursell, Hedvig Olsson. Nedre raden fr. v: Henessys Escobar Perez, Novalie Pitura 

Nilsson, Mary Glaas Mjösén, Ajla Secic, Alva Hägelmark, Tilde Andersson, Rosalinda Lundgren                                                                                                            

Sittande: Novalie Olsson Liggande: Alicia Holm-Samuelsson 

Saknas på bild: Sandra Olsson, Freya Carter  
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Flickor födda 2011/12 

Sista året i spelformen 7 mot 7. Laget har tränat hela året med korta avbrott för lite vintervila samt 

sommarvila. Träningar med bra närvaro har skett 2 dagar i veckan. Grundtanken med alla träningar är 

att det skall vara roliga träningar så våra tjejer längtar tillbaka till nästa tillfälle. 

Många bra matcher har spelats under året mot olika motståndare runt hela Bohuslän men oftast i 

närområdet Orust, Tjörn, Stenungssund och Uddevalla. 

Utöver alla träningar och matcher har tjejerna varit bollfunktionärer på seniormatcher och varit 

flaggbärare på de landskamperna föreningen anordnade under sommaren. 

Kommande säsong 2025 är det dags att byta spelform till 9 mot 9 och det skall bli roligt för tjejerna att 

ta nästa steg i deras fotbollskarriär. 

 

 
Stående från vänster: Mats Ohlsson, Elina Kallin Carlsson, Alice Josefsson Frisk, Ester Ohlsson, 

Annie Berglin, Lily Björk, Peter Hansson.                                                                                                                      

Sittande från vänster: Tilda Lindholm, Nellie Lindberg, Melonie Bengtsson, Matilda Forsberg Ida 

Lindberg, Tilde Popp.                                                                                                                                                       

Liggande: Bella Hansson  

Ledare: Mats Ohlsson & Peter Hansson                                                                                                        

Lagföräldrar: Emma Berglin & Carin Johansson 
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Pojkar Födda 2011/12 

Med truppen intakt från föregående år går vi in i vårt första år i 9 mot 9.  

Jan-april har laget tränat en fotbollsträning och en fysträning i veckan där vi fick bra förutsättningar 

genom träning ute på Ängö Schakt Arena (Stala IF). Vi deltog även i Valla cup med 2 lag. Därefter 2 

träningar i veckan, samt en träning i veckan under hela sommaren för de som ville hålla i gång. Efter 

vår korta ”futsalsäsong” flyttade vi över fokuset till 9 mot 9 direkt, och efter tuffa träningsmatcher mot 

bland annat Herrestads AIF och IFK Valla, samt försäsongscupen Romelanda cup i Kungälv tänkte 

nog både spelare och ledare att det blir ett tufft år - men som vi matchade upp i seriespelet. En 

fantastisk utveckling av spelet där vi försvarat och anfallit som ett kollektiv, ett lag som sitter ihop på 

ett helt annat sätt än tidigare, en hög träningsnärvaro där 16 av 21 aktiva spelare under året låg på över 

60% närvaro och en positiv anda i laget banade väg för en säsong över allas förväntningar. I september 

åker hela laget in till Uddevalla där vi fått lagbiljetter av IK Oddevold och tittar på matchen mellan IK 

Oddevold och Varbergs BoIS i Superettan där Uddevallalaget tog tre viktiga poäng (3–2) i striden om 

att hålla sig kvar i Superettan. Säsongen avslutas efter ett 4 veckors långt uppehåll efter serieavslut, 

med hålla-igång träningar ute på Tavlebordsvallen tillsammans med P09/10, då vi går in i 2025 med 

ett tillskott av några födda 2010. Vårsäsongen snitt 3,14 gjorda mål och 4,71 insläppta mål /match 

Höstsäsongen snitt 4,85 gjorda mål och 1 insläppt på /match. 

Vi har totalt under 2024 haft 75 träningar och 20 matcher. 2025 går vi in i ett år med nya förväntningar 

med toppen av allt ett stundande Gothia Cup i Göteborg. 

Överst: Jonatan Barkman, Abel Tekie, Ludwig Möller, Christoffer Gunnarsson, Charlie Söderström, 

Oliver Lindholm, Edvin Hultén, Ludvig Larbring, Isak Victor, Elias Hilmersson 

Nederst: Viktor Andersson, Milo Elvekrok, Kasper Johansson, Jonathan Gunnarsson, Ali Abubakar, 

Lemmy Silfverstrand  

Inte med på bild: Mio Bursell, Neo Ekstrand, Ville Andersson, Mio Zell, Thaer Al Hajar, Eddie 

Forsberg Erixon, Elias Strömberg, Vincent Sauer Alfredsson, Yamen Mahmoud, Yousef Al Hariri  

 

Tränare: Alfons Lindén Tomas Hilmersson Patrik Victor 
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            Pojkar Födda 2009/10 
Samarbetet med Gilleby/Morlanda har fortsatt under året och det har fungerat mycket bra. 

Vi inledde året med träning utomhus i slutet av januari, två gånger i veckan. Till att börja med höll vi 

träningarna på Tavlebord och när planerna tillät, tränade vi också på Ivars färg arena.                                        

Vi anmälde ett lag till niomanna serien. Vi hade en kille född-08 (med dispens), fem killar födda -09 

och resten födda -10. Det var en match i veckan.                                                                                              

Innan sommaruppehållet drog sig två av lagen ur serien, vilket gjorde att vi hade ett långt 

sommaruppehåll. Vi fortsatte dock med träningar juni månad ut.                                                          

Höstsäsongen drog i gång med Oddebollen cup i Uddevalla i början av augusti. En uppskattad 

turnering av både ledare och spelare. Dessvärre inga bra resultat. Höstens seriespel drog igång i 

augusti med en match i veckan. Dessvärre märkte vi att flera av killarna inte dök upp på träningarna 

och när det var dags för match fick vi inte ihop lag. Vi fick vid flertalet gånger låna in killar från P 

11/12. Deras stöttning gjorde att vi undvek att dra oss ur serien. Med ovanstående bekymmer insåg vi 

tränare att vi inte kommer att kunna fortsätta med ett 11-mannalag 2025. Detta har gjort att de killar 

som vill fortsätta spela fotboll har börjat i andra lag. Några killar har börjat träna med Henån/Gilleby 

seniorlag och några har börjat träna med Henåns IF:s P 10/12.                                                                        

Avslutningsvis vill vi framföra att samarbetet med Gilleby/Morlanda under de här åren har fungerat 

mycket bra. Utan detta samarbete hade det varit svårt att få ihop lag för de killar som är födda 09/10, 

då denna åldersgrupp av killar inte är så stor på ön. 

(Bilden nedan är tagen på Färgelanda cup, 14 augusti-22) 

 

Övre raden: Vincent Sauer, Sixten Abrahamsson, William Hjalmarsson, Axel Karlsson, Erik Nilsson, 

Vitaliy Samochko, Hjalmar Olsson.                                                                                                    

Mellersta raden: Linus Årman, Alfred Karlsson, Mio Nilsson, Oscar Sjögren, Viggo Christensen, Elias 

Gårdh.                                                                                                                                                                                  

Främre raden: Elston Karlsson  

Tränare har varit Marcus Sauer, Johannes Jansson, Fredrik Årman och Claes Nilsson  
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Seniorlag 

Damseniorer 2024 
 

2024 var sjunde året för Henåns IF i damsamarbetet Orust FC, där också Stala IF, Gilleby IF, 

Morlanda GoIF och Myckleby IK ingår.  

 

Orust FC:s verksamhetsberättelse kan man finna på Orust FC:s hemsida 

 

Herrseniorer 2024 

 
Försäsongsträningen började den 15 januari på ett kyligt Tavlebord. 19 tappra spelare kämpade ledda 

av tre tränare. Fyra träningar i veckan fram till det att träningsmatcherna startade. Första matchen mot 

HAIF (div 2) blev förlust med 4–0. Inte heller detta år deltog vi i DM. Vi spelade i Div. 4 

Bohuslän/Dal och Div. 6 Södra Bohuslän. Div. 4 Vi gör en ojämn vårsäsong men håller oss nära 

toppen. Hösten börjar dock på bästa sätt med 8–0 hemma mot Ellenö IK. Vi trummar på under hösten 

och förlorar enbart två matcher. Vi slutar än en gång på fjärdeplatsen enbart en poäng från att bli 3:a. 

Tränare: Lennart Göransson, Dan Ljung, Alfons Lindén 

Div. 6 Vårsäsongen förflöt riktigt bra och vi ligger på en tredje plats inför höstsäsongen. Hösten blev 

tuffare med skador och många återbud vilket speglar höstresultaten. Vi slutar på en femteplats där vi 

med lite mer ”stolpe in” likväl kunde slutat 3:a. Vi har även haft några unga spelare som testat på 

seniorspel med gott resultat.  

Ledare: Alfons Lindén, Niklas Carlsson 
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Årets spelartrupp 

Magnus Lundberg (mv) Oskar Jansson 

Bjarne Maug William Stahlin 

Christoffer Tollesby Tim Karebring 

Viktor Martinsson Alexander Hellohf 

Alexander Jonsson Niklas Carlsson 

Albin Martinsson Marcus Bohlin 

Erik Olsson Johannes Stengårds 

Oliver Maug Ted Holmqvist 

Simon Blanck Florian Maug 

Jonas Johansson Woddy Sckchit 

Oscar Johansson Pontus Berg 

Victor Falk Oscar Samuelsson 

Hampus Maars Tommy Johansson 

Jonas Lundvall Anders Senften 

Jonatan Samuelsson Alexander Olofsson 

Tobias Torstensson Leo Malmqvist 

John Olsson Emil Johansson 

 

 

Följande spelare erhöll prestationspriser: 

Träningsnärvaro    John Olsson (92%) 

Årets överraskning    Oskar Jansson 

Most Valuable Player                          Alexander Jonsson 

Most Valuable Player                          John Olsson 

Spelarnas val div 4    Erik Olsson 

Spelarnas val div 6    Albin Martinsson 

Tränarnas val div 6    Leo Malmquist 

Bästa målskytt div 4    Ollie Maug (7 mål) 

     Victor Falk (7 mål) 

     Viktor Martinsson (7 mål) 

Bästa målskytt div 6    Albin Martinsson (6 mål) 
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Styrelsen har bestått av: 

Ordförande     Jan Hallberg 

Kassör/Sekreterare    Gunnar Karlsson 

Ledamot     Jan-Olof Göransson 

Ledamot     Hans Falk 

Ledamot     Anders Lindén 

Ledamot     Ralph Pettersson 

Suppl     Torbjörn Borgström 

Suppl     Max Falk 
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Henåns IF 

Sektioner 
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Ungdomssektionen 
 

Ungdomssektionen har som mål att se till att ungdomsverksamheten för Henåns IF fungerar så bra 

som möjligt. Henåns IF har under de senaste åren vuxit enormt och fördubblat antalet ungdomar som 

vill spela fotboll hos oss.  

 

Under 2024 har vi haft flera möten där vi bjuder in alla ledare för ungdomslagen. Varje år startar vi 

upp en ny årskull med barn som får börja spela fotboll i vår bollskoj. I år har det varit många barn som 

har velat börja spela fotboll hos oss vilket är roligt att se.  

 

Ungdomssektionen ser så att det finns bollkallar och att kiosken är öppen på seniormatcher. 

Ungdomslagen har även fått hjälpa till att stå i kiosken och vara funktionärer på bingon.  

 

Vi hade i början av året en domarutbildning där det deltog många ungdomar från flera lag. Vi har nu 

haft utbildningen några gånger och det är fantastiskt att se att flera ungdomar vill bli domare i 

föreningen. Målet är att vi framöver ska kunna ha våra egna föreningsdomare som dömer alla våra 

hemmamatcher som spelas på Ivars Färg Arena och detta är vi nu på god väg att klara av.  

 

Vi ser även till så att det finns material till lagen att använda under sina träningar. Vi beställer både 

matchställ och träningskläder till alla lagen. Säsongen av slutades med ett klubbmästerskap där över 

100 ungdomar var med och deltog. Barn, ungdomar och seniorspelare blandas in i olika lag och spelar 

tillsammans. Vi spelade sedan en grundspelsomgång som sedan avslutades med två semifinaler och till 

slut en final. Härligt att se så många ungdomar delta och ha roligt tillsammans. 
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Anläggningssektionen 
 

Anläggningssektionens har under året bestått av: Markus Holm (sammankallande), Lennart 

Söderström, Stefan Ljungberg och Andreas Lindberg.  

Det gamla gardet som bestått av Jörgen Gustavsson, Jan-Erik Johansson, Jan Samuelsson och Bengt 

Grimhed har lämnat över stafettpinnen till oss yngre och detta år satsat på att stötta sektionen med de 

praktiska sysslorna på bästa sätt.  

 

Som åren tidigare har även Mats Ohlsson och Dan-Håkan Karlsson stöttat sektionen. Huvuduppgiften 

för oss i anläggningssektionen är att bistå Bo Andersson i hans arbete med att sköta anläggningen, 

ersätta han under hans semester. Vi har avlastat och hjälpt vaktmästaren med att underhålla och 

reparera maskinerna inför och under grässäsong. Projekten vi utfört detta år är dressa 7-mannaplan och 

vi har även turfat om ett parti på A-plan 
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Sponsorsektionen 
 
Många paralleller kan dras mellan den odödliga TV-serien Friends och årets upplaga av 

sponsorsektion! Om det verkligen är Sarah som ska få vara Rachel är en annan historia men gänget 

med Josefine Abenius, Lina Glaas, Sarah Lindberg, Mats Ohlsson, Lennart Söderström och Tommy 

Johansson kan nu lägga ett oväntat starkt år bakom sig. Med redan bekanta medlemmar gjordes 

mycket på upparbetad rutin. Tackmailet till företagen uppskattades och på vårt första möte i februari 

sattes deadlines för att peppa oss till att kontakta våra företag i tid. Fördelen med detta arbete är att 

man kan disponera sin tid för att premiera den egna energin över själva “måstet”. Vi har alltid varit 

noga med att bygga underifrån, sätta privatlivet och familj i framkant, och att i stället lyfta fram 

varandra när tiden finns. Mantrat att allt vi kan få in är en bonus är en lugnande påminnelse.  

 

2024 började i en liten uppförsbacke. Dels hade vi tappat en stark spelare och några av oss hade det 

körigt med annat. Men vi täckte upp för varandra på ett bra vis. När året var slut kunde vi redovisa ett 

förvånansvärt bra resultat och jag är mycket imponerad över det engagemang och den lagkänsla som 

finns i gruppen. Jag är väldigt tacksam för medlemmarna och den energi som vi hjälps åt att 

upprätthålla. Tack vare nära samarbete med Anläggningssektionen har vi hjälpts åt att få mycket hjälp 

med alltifrån rörläggning och grus till målning och ny belysning till grusplan. På denna väg har vi 

också knutit till oss en ny medlem i Markus Holm, som tillsammans med Alexander Erlandsson 

kommer få vara med och stötta oss under 2025. Avtackningen av företagen skalades ner till en 

chokladask i år. Kanske inte vårt förstahandsval men det innebär också att det finns möjlighet att 

utveckla nästa år. Med 12 år i bagaget i denna sektion och med en fortsatt svagt minskande insats för 

egen del, så känns det ändå som en ljus framtid, och mycket tack vare nedan gäng!  

 

Sponsorsektionen 2024: Tommy, Sarah, Mats, Josefine, Lennart, Lina 
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Bingosektionen  

Efter att det nya konceptet från hösten 2023, då vi gick ifrån att vara en sektion med många 

engagerade bingo entusiaster som höll i Bingon till att vara ett fåtal samt att lägga över ett större 

ansvar på lagen, saknades tillräckligt med personer i Bingosektionen för att kunna dra runt 

verksamheten. Under hösten lyckades vi starta upp Bingon och spela hela 13 tillfällen. 

Totalt spelade vi 25 500 brickor, under totat 195 spel. Snitt deltagande var 80 spelare vilket är högt 

med tanke på spelperioden. 

Lagen har under året deltagit i bingon, inte bara genom att stå i kiosken som andra år utan också haft 

skötsel för försäljning av bingobrickor samt kontroll av resultat under spelen. Detta har ställt högre 

krav på lagen och deras engagemang. Nytt för i år var också att Herr-laget skötte kontrollant uppgiften 

under Bingons senare pass. Stort tack till alla lag som ställt upp samt våra funktionärer som hjälpt till 

med utrop och upplärning. Bingon har varit en betydande inkomstkälla för våra lags lagkassor men 

också för föreningen. 

Det är tydligt uttalat från alla våra spelare att man är tacksam för Bingon och att få komma till Hällevi 

på tisdagarna och spela Bingo. Åter igen har jag blivit ombedd att tacka alla som gjort detta möjligt 

under året åt spelarnas vägnar, så stort tack för era insatser! 

 

 


